

to amend another Act in consequence thereof and to provide for other related matters, and had directed him to report the same to the Senate, without amendment but with observations.

*(The Report is printed as an Appendix at pages 1689-1695.)*

After debate,

The Honourable Senator Lynch-Staunton moved, seconded by the Honourable Senator Cogger, that the Bill be placed on the Orders of the Day for a third reading at the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was adopted.

The Honourable Senator Marshall for the Honourable Senator Kinsella, Acting Chairman of the Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Technology, tabled its Fourteenth Report entitled: "The Valour and the Horor".—Sessional Paper No. 343-850S.

The Honourable Senator Marshall moved, seconded by the Honourable Senator Phillips, that the Report be placed on the Orders of the Day for consideration at the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was adopted.

The Honourable Senator Oliver for the Honourable Senator Stanbury tabled the following Report (Sessional Paper No. 343-851S):

Monday, January 25, 1993

The Special Joint Committee on Conflict of Interests which was authorized by the Senate on December 9, 1991, to undertake a comprehensive review of the subject-matter of Bill C-43, Members of the Senate and of the House of Commons Conflict of Interests Act, and on April 1, 1992 and April 8, 1992 to incur expenses, reports, pursuant to Rule 105, that the Senate expenses incurred by the Committee during the Third Session of the Thirty-Fourth Parliament are as follows:

#### PROFESSIONAL AND SPECIAL SERVICES

1- Contracts for consultants	\$ 23,785
2- Working meals	154
TOTAL	\$ 23,939

brevets ainsi qu'une autre loi en conséquence et prévoyant des dispositions connexes, l'a chargé d'en faire rapport au Sénat, sans amendement, mais avec des observations.

*(Le rapport est imprimé en appendice aux pages 1689 à 1695).*

Après débat,

L'honorable sénateur Lynch-Staunton propose, appuyé par l'honorable sénateur Cogger, que le projet de loi soit inscrit à l'Ordre du jour pour une troisième lecture à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Marshall, au nom de l'honorable sénateur Kinsella, président suppléant du Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie, dépose le quatorzième rapport de ce Comité, intitulé : «La Bravoure et le Mépris».—Document parlementaire n° 343-850S.

L'honorable sénateur Marshall propose, appuyé par l'honorable sénateur Phillips, que le rapport soit inscrit à l'Ordre du jour pour étude à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Oliver, au nom de l'honorable sénateur Stanbury, dépose le rapport suivant (document parlementaire n° 343-851S) :

Le lundi 25 janvier 1993

Le Comité spécial sur les conflits d'intérêt, autorisé par le Sénat le 9 décembre 1991 à entreprendre une étude exhaustive de la teneur du projet de loi C-43, Loi sur les conflits d'intérêt chez les parlementaires, et autorisé le 1er avril 1992 ainsi que le 8 avril 1992 à engager des dépenses à cette fin, présente, conformément à l'article 105 du Règlement, le bilan suivant des dépenses engagées par le comité pendant la troisième session de la trente-quatrième législature :

#### SERVICES PROFESSIONNELS ET SPÉCIAUX

1- Contrats d'experts-conseils	23 785 \$
2- Repas d'affaires	154
TOTAL	23 939 \$